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ACTA DE L’ASSEMBLEA 

GENERAL ORDINÀRIA 

DE L ’ASSOCIACIÓ D ’AMICS DEL 

PATRIMONI HISTÒRIC DE CALELLA 
 

ACT A N ÚM .  3 

• Dia: 23 de febrer de 2024 

• Hora: de 19h a 20.30h de la tarda. 

• Lloc:  La sala polivalent de l’ Escola Oficial d’Idiomes en el 

primer pis de la fàbrica Llobet-Guri. 

 

ORDRE  DEL  DIA: 

1. Aprovació de l’Acta Assemblea General Ordinària  corresponent 

a l’any 2022.  

2. Resultats exercici 2023:  

o - Número de socis i sòcies i canvis a la junta.  

o - Tancament econòmic exercici 2023.  

o - Resum d’activitats realitzades al llarg de l’any 2023.  

3. Objectius 2024:  

o - Informació sobre els Pressupostos per a l’exercici 2024.  

o - Activitats previstes  per a l’any 2024.  

o -Crida als socis i sòcies per formar part de la junta: Si hi ha 

algun soci o sòcia que en vulgui formar part, que es posi en 

contacte amb qualsevol membre de la junta. 

PR E CS I  P RE GUN TE S .  

 

ASSI ST E N T S A L ’ASSE M BLE A : 

Per part de la Junta Directiva de l’AAPHC: Xavier Gamell, Pere 

Puig, Francesc Noguera, Josep Villegas, Jordi Ten i Francesc 

Cardona. (són 6 persones) 

Socis i sòcies assistents: 19 persones. Vots delegats: 5 vots 

Total: 25 persones assistents i 5 vots delegats. Total: 30 

persones. 
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1.Aprovació Acta Assemblea General Ordinària de l’any 2022 

El President de l’entitat, el Sr. Xavier Gamell, dona la 

benvinguda als socis i sòcies assistents a l’Assemblea i explica 

breument el seu funcionament. 

El Secretari de la Junta fa lectura en veu alta de l’Acta de 

l’Assemblea General Ordinària de l’any 2022.  

S’aprova per assentiment l’Acta núm. 2 de l’Assemblea General 

Ordinària de l’any 2022. 

2.  RESULTATS EXERCICI 2023 

El tresorer de l’AAPHC, el Sr. Francesc Noguera informa de les 

dades econòmiques del resultat de l’exercici de l’any 2023 i 

també el número de socis i sòcies. 

- Número de socis i sòcies a data 31.12.2023: 94 socis i sòcies 

actius. ------- 

El Sr. Francesc Noguera, amb el suport de la pàgina web de 

l’Associació,  comenta i explica a l’Assemblea les dades 

econòmiques del resultat de l’exercici pressupostari de l’any 

2023  

resultat-2023.pdf (patrimonihistoriccalella.org) 

Les principals fonts d’ingressos de l’Associació són les quotes 

dels socis i sòcies i la subvenció de l’Ajuntament de Calella.  

Les principals despeses són: 

- Les originades per l’organització de les 10 conferències.  Només 

un conferenciant va cobrar els 150€ que paga l’Associació per 

conferència. Els altres ho van fer de franc. 

- La creació i manteniment de la nova pàgina web de l’Associació 

que va a càrrec de l’estudi de Xavier Cáliz disseny gràfic. 

- La sol·licitud d’informes tècnics per cases a valorar per la seva 

protecció patrimonial. 

En resum: l’any 2023 hi va haver 3.373€ € en ingressos i 

3.100,86€ en despeses, i un romanent de 272,14€. 

- Resum d’activitats realitzades al llarg de l’any 2023 

El President de l’entitat, Xavier Gamell, informa de les baixes 

produïdes al llarg de l’any 2023 en la Junta: 

- Jordi Caimel, és baixa per motius laborals. 

- Joan Ferrer, és baixa per incompatibilitat amb el seu càrrec com 

a regidor a l’Ajuntament de Calella. 

- Francesc Millán, es baixa per motius personals i laborals. 

https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/resultat-2023.pdf
https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/resultat-2023.pdf
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- Carmen Sánchez, és baixa per motius personals. 

S’incorpora com a nou vocal de la Junta Directiva: Jordi Ten. 

Reestructuració de la Junta Directiva de l’APHIC: 

 -President: Xavier Gamell 

- Vicepresident: Pere Puig 

- Secretari: Francesc Cardona 

- Tresorer: Francesc Noguera 

- Vocals: Jordi Ten, Jordi Pérez, Josep Villegas. 

Es posa a votació el número de socis i sòcies de l’entitat i els 

canvis en la Junta Directiva de l’APHIC. Els 25 socis i sòcies 

presents aproven el número de socis i sòcies i els canvis en la 

Junta Directiva.  

El Sr. Pere Puig, amb el suport de la pàgina web de l’Associació, 

fa un resum de les activitats realitzades al llarg de l’any 2023. 

memoria-any-2023.pdf (patrimonihistoriccalella.org) 

3.  OBJECTIUS 2024 

- Informació sobre els Pressupostos per a l’exercici 2024. 

El tresorer de l’APHC, el Sr. Francesc Noguera, amb el suport de 

la pàgina web de l’Associació, informa del pressupost 

d’ingressos i despeses de l’entitat per l’any 2024. 

pressupost-2024.pdf (patrimonihistoriccalella.org) 

- Activitats previstes  per a l’any 2024.  

El Srs. Pere Puig i Xavier Gamell,  amb el suport de la pàgina 

web de l’Associació, fan un resum de les activitats programades 

per l’any 2024. 

activitats-previstes-20242.pdf (patrimonihistoriccalella.org) 

Dels projectes programats pel 2024, a l’apartat  que fa 

referència a: “Oposar-nos a que es faci un enllaç de l’Autopista 

c 32 pel Torrent del Raig... i més concretament en el seu darrer 

paràgraf que diu: 

“En tot cas, per fer front a les necessitats de mobilitat dels 

equipament públics i privats, presents i futurs, situats a l’entorn 

de la Riera Capaspre, es poden aprofitar vials preexistents i 

altres de nous que acabin enllaçant la sortida actual de la C-32 

al Rierany dels Frares amb la Riera Capaspre.” 

https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/memoria-any-2023.pdf
https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/pressupost-2024.pdf
https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/activitats-previstes-20242.pdf
https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/memoria-any-2023.pdf
https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/pressupost-2024.pdf
https://patrimonihistoriccalella.org/wp-content/uploads/2024/02/activitats-previstes-20242.pdf


4 
 

Al encetar el debat d’aquets paràgraf es constata que hi ha 

diversos punts de vista, uns que per resoldre els possibles 

problemes de mobilitat, el que cal es la reducció de la circulació 

rodada;  altres que els hi sembla bé el paràgraf, tal com està 

redactat i uns altres que reclamen  més informació,  estudis, 

projectes amb plànols  per poder prendre una decisió.      

-Altres opinions: “Un dels objectius de la ciutat dels darrers 

anys era assolir els 20,000 habitants per tal optar a moltes més 

subvencions i avantatges, ara ja els hem superat i un cop 

consolidats, ja no caldrà augmentar gaire més la població”.  

-“Calella nomes disposa d’una via de doble sentit per travessar 

la ciutat, que es el carrer Sant Jaume. La connexió amb 

l’autopista es produeix en un extrem i que molts dels serveis de 

la ciutat estan ubicades a l’altre extrem: Industria hotelera, 

hospital, creu groga, piscina... Cal un estudi de la mobilitat de la 

ciutat a mig i llarg termini, tenint en compte aquesta realitat”.  

“En el cas que s’enllacés el rierany dels Frares amb la riera 

´Capaspre, caldria ser ser molt curosos i evitar que el tram de la 

riera no es converteixi en una autovia, tipus via Europa de 

Mataró”. També  contemplar una mínima afectació per als 

espais naturals i agrícoles” . 

Després d’aquestes aportacions la Junta de l’APHIC, considera 

que fora bo un estudi de mobilitat actualitzat a mig i llarg 

termini.  Si l’estudi demostra la necessitat de connectar la 

sortida actual de l’autopista amb la riera Capaspre, i l’APHIC 

disposa de tota la informació es farà arribar als socis i 

convocarà una Assemblea Extraordinària de socis i sòcies per 

valorar el projecte i decidir un posicionament.   

A petició del soci Francesc Clarà s’anomenen les 8 conferències 

previstes per aquest any 2024. 

Està previst començar el mes d’abril i acabar el mes de 

setembre. El lloc de les conferències és can Saleta i seran en 

divendres a les 19.30 h de la tarda. 

També està previst que cada any un club esportiu important de 

Calella tindrà la seva pròpia conferència: enguany comencem 

amb el Futbol Club Calella. 

Es demana als socis i sòcies assistents a l’Assemblea que si 

tenen temes per proposar conferències a la Junta Directiva de 

l’APHIC ho facin. 

5.  PRECS I PREGUNTES  



5 
 

 

Alguns socis i sòcies tornen a demanar que la l’entitat tingui 

una postura clara i ferma en la defensa de la riera de Calella i 

del Torrent del Raig, en el projecte d’enllaç de l’autopista C32 

pel Torrent del Raig i que quan hi hagi un projecte fet amb 

plànols i calendari d’execució, es convoqui una Assemblea 

Extraordinària de socis i sòcies de l’APHIC. 

 

A les 20.30h s’aixeca l’Assemblea General Ordinària de 

l’Associació d’Amics del Patrimoni Històric de Calella. 
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